
 
 

21st May, 2021              Circular No.: 20073 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

S.3 Parent’s Night  

 

In order to help S.3 parents understand more about Senior Secondary Academic Structure, the Career 

and Life Planning Section of our school is going to hold a seminar on 28th May, 2021. To minimize 

social contact and avoid crowd gathering, the activity scheduled will be conducted online. 

 

The details of Parent’s Night are as follows: 

Date: Friday, 28th May, 2021 

Time: 6:30 pm – 7:30 pm 

Mode: Microsoft Teams 

 

Parents could start to sign in the meeting (link: https://bit.ly/3u7LRmh) through Microsoft Teams 

account of their children 10 minutes before the meeting. 

 

For any enquiries about the selection of the S.4 elective subjects, parents can send questions 

through Microsoft form (link: https://bit.ly/33WK0Gs) before 25th May, 2021. 

 

Yours faithfully, 

 
Lee Ting Leung 

Principal 

https://bit.ly/3u7LRmh
https://bit.ly/33WK0Gs


 
 

通告編號：20073 

敬啟者： 

中三家長之夜 

 

 為了讓中三家長了解高中課程架構，本校生涯規劃組將於 2021年 5月 28日舉行講座。

因要減少社交接觸和人群聚集，本活動將會以網上形式進行。 

 

詳請如下： 

日期：2021年 5月 28日(星期五) 

時間：下午 6:30 – 7:30 

形式：Microsoft Teams 

 

 家長可於講座前 10 分鐘，透過學生 Microsoft Teams 帳戶，登入是次講座 (連結：

https://bit.ly/3u7LRmh)。 

 

 如家長對中四選科有任何疑問，可於 5 月 25 日前，透過 Microsoft form (連結：

https://bit.ly/33WK0Gs) 提交問題。 

 

此致 

中三級家長 

陳瑞祺(喇沙)書院校長 

李丁亮  啟 

二○二一年五月二十一日 

https://bit.ly/3u7LRmh
https://bit.ly/33WK0Gs

